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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 27.05.2021

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
ședință care s-a desfășurat la Centrul Cultural European Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Chelu Răzvan - Niculae
6. Fermuș Andra - Isaura
7. Foamete Radu Gabriel
8. Gologan Giulia - Loredana
9. Ianeț Constantin
10. Ionescu Marilena
11. Ivașcu Drgoș Ion
12. Matei Liviu - Augustin
13. Mateoiu Roxana
14. Sprinceană Eugen Dănuț
15. Trifu Marius Robertino

Au fost absenți: domnul consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela.
Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena care

spune că ședința ordinară de astăzi a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 430 din 21.05.2021
și că din consultarea condicii de prezență constată că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței.

Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi și să o
supună la vot.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot, aceasta fiind
aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali procesul
verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Pucioasa din data de 20.04.2021. Întrebă dacă sunt
observații asupra procesului verbal? Nu sunt.

Îl supune la vot și este aprobat cu unanimitate de votui a consilierilor locali prezenți.
Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din

data de 17.05.2021. Doamna secretar general jr. Catană Elena întrebă dacă sunt observații asupra
procesului verbal al ședinței extraordinare din 17.05.2021? Nu sunt observații. Este supus la vot și este
aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ” și 3 „ ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul
consilier Budoiu Ion și domnul consilier Butcă Dragoș) - consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința
extraordinară și doi consilieri locali absenți: domnul consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu
Daniela - Cerasela.

Președinte de ședință este doamna consilier Fermuș Andra - Isaura

UNITATEA ADMINISTRATIV TERITORIALĂ
ORAȘUL PUCIOASA

Str. Fântânelor, Nr. 7, orașul Pucioasa, județul Dâmbovița
Telefon: 0245/232.277, Fax: 0245/760.484

E-mail: info@primpuc.ro



2

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și actualizarea
„ Regulamentului de organizare și funcționare ” al S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa
SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa, Regulament aprobat inițial prin HCL
Pucioasa nr. 22/31.01.2013. ”

Domnul Butcă Doru administrator SCUP precizează că Regulamentul de organizare și
funcționare este actualizat conform legislației apărute din 2013 până în prezent și cu legislația COVID -
19.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea și actualizarea „ Regulamentului de organizare și funcționare ” al S. C.
Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local
Pucioasa, Regulament aprobat inițial prin HCL Pucioasa nr. 22/31.01.2013 și este aprobat cu unanimitate
de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și actualizarea
„ Regulamentului intern ” al S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L.,
societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa, Regulament aprobat inițial prin HCL Pucioasa nr.
23/31.01.2013. ”

Domnul Butcă Doru administrator SCUP precizează că Regulamentul intern este actualizat
conform legislației apărute din 2013 până în prezent și cu legislația COVID - 19.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea și actualizarea „ Regulamentului intern ” al S. C. Servicii Comunitare de
Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa, Regulament
aprobat inițial prin HCL Pucioasa nr. 23/31.01.2013 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind diversificarea/extinderea
activității S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat
unic Consiliul Local Pucioasa. ”

Domnul Butcă Doru - Ioan administrator SCUP prezintă referatul de specialitate și precizează care
sunt principalele activități care se axtind sau se diversifică.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că societatea se va descurca foarte greu, pentru
că au nevoie de oameni pentru desfășurarea activităților suplimentare. De asemenea mai precizează că
oamenii doresc un salariu decent, dar să nu-și închipuie cineva că va fi o explozie de salarii la SCUP, vor
fi în limite decente.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind diversificarea/extinderea activității S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice
Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea „ Situațiilor
financiare ”, „ Raportului de activitate al administratorului ” și „ Repartizării profitului ” pe anul 2020 ale
S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., societate cu asociat unic
Consiliul Local Pucioasa. ”

Domnul Butcă Doru - Ioan administrator SCUP dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și

anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă este competența Consiliului Local sau a

reprezentanților Consiliului Local în Adunarea Generală a S.C. SCUP S.R.L.?
Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că este competența Consiliului Local, care

reprezintă Adunarea Generală a S.C. SCUP S.R.L.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea „ Situațiilor financiare ”, „ Raportului de activitate al administratorului ” și „
Repartizării profitului ” pe anul 2020 ale S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S.
R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe
construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 16, bl. 1 ANL, str. Rândunelelor, conform Anexei nr. 1. ”

Doamna Matei Andreea - Nicoleta precizează că propunerea de repartizare a locuinței este potrivit
ordinii de priorități aprobată de Consiliul Local

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 16, bl. 1 ANL,
str. Rândunelelor, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului
de concesiune, asupra terenului în suprafață de 21,80 mp., precum și asupra terenului în suprafață de 10
mp., situate în orașul Pucioasa, str. Florin Popescu, punct Gară, ce fac obiectul contractelor de concesiune
nr. 4 264/1998 și nr. 13 741/2014 de la S. C. JHON-DEEA S. R. L. prin reprezentant Zaharia Ionel către
Manta Nadia conform Contractului de vânzare autentificat sub nr. 924 din 11 martie 2021. ”

Doamna inspector jr. Neagu Daniela dă explicațiile necesare, spune că, concesiunea se transmite
cunpărătorului construcțiilor - module tip.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că suntr niște „ chioșcuri ” la gară.
Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă aceștia au respectat contractul, suma datorată ca

redevență i se pare foarte mică comparativ cu a unui om care ocupă o tarabă în piață? Întreabă dacă este
conform Codului Administrativ acestă transmitere?
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Doamna inspector jr. Neagu Daniela spune că redevența a fost indexată anual și ei plătesc sume
mai mari decât în contractul inițial 2 800 lei/an, 700 lei/trimestru pentru primul contract și 2 000 lei/an,
500 lei/trimestru pentru al doliea contract.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că atunci când zona va intra în reabilitare,
aceste chișcuri vor fi ridicate

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de concesiune, asupra terenului în suprafață de 21,80
mp., precum și asupra terenului în suprafață de 10 mp., situate în orașul Pucioasa, str. Florin Popescu,
punct Gară, ce fac obiectul contractelor de concesiune nr. 4 264/1998 și nr. 13 741/2014 de la S. C.
JHON-DEEA S. R. L. prin reprezentant Zaharia Ionel către Manta Nadia conform Contractului de
vânzare autentificat sub nr. 924 din 11 martie 2021 și este aprobat cu 11 voturi „ PENTRU ”, 4
„ABȚINERI” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion, doamna consilier
Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion) și 2 consilieri locali absenți (domnul
consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela).

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Art.
2 din HCL nr.204/23.12.2020 privind aprobarea cuantumului burselor de performanță, de merit, de studiu
și de ajutor social, precum și numărul acestora, ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ
preuniversitar de stat, cu frecvență, de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa, pentru anul școlar 2020 - 2021. ”

Doamna Dinu Anca - Georgeta - inspector CIC spune că se propune majorarea numărului de burse
de merit pentru Școala nr. 1 și automat a numărului de burse pe total inmstituții de învățământ. Școala a
motivat că bursele sunt pentru elevii de clasa a V - a care se încadrează începând cu semestrul II.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea și completarea Art. 2 din HCL nr.204/23.12.2020 privind aprobarea
cuantumului burselor de performanță, de merit, de studiu și de ajutor social, precum și numărul acestora,
ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, cu frecvență, de pe raza U. A.
T. Orașul Pucioasa, pentru anul școlar 2020 - 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Înainte de a trece la punctul 8 domnul consilier Trifu Marius Robertino, aduce la cunoștința
consilierilor locali că legat de pct 8, consideră că se află în conflict de interese - fiind cel care a vândut o
parte din teren investitorului LIDL și nu va participa nici la dezbateri și nici la vot, mai mult decât atât
înțelege să părăsească sala de ședințe pe durata dezbaterilor și iese din sală

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Cererea nr. 9 357 din 29.04.2021 a num. Constantinescu
Nedelia și Constantinescu Grigore prin care solicită revocarea HCL nr. 157/2019 pentru aprobare PUZ
construire centru comercial, gospodărire de apă și împrejmuire, amenajare parcare, amenajare acces și
amplasare mijloace publicitare din orașul Pucioasa, str. Florin Popescu, nr. 29. ”

Doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă cererea nr. 9 357/29.04.2021, în sensul că dă
citire acestei cereri.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează că s-au respectat toate prevederile legale în materie de
urbaniusm și amenajarea teritoriului.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că la dosar se află și un proiect de răspuns, prin
care li se comunică petenților că cererea este tardiv formulată și că Hotărârea Consiliului Local respectă
toate prevederile legale. (dă citire răspunsului).
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Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință întreabă cine este de acord cu
formularea către petenți a răspunsului prezentat, consilierii locali sunt de acord în unanimitatea celor
prezenți cu acest răspuns, cu excepția domnului consilier Trifu Marius Robertino care nu participat la
dezbateri și la vot, și-a declarat interesele și a părăsit sala pe durata dezbaterilor.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii contractelor
de închiriere nr. 10 553, nr. 16 692 și nr. 18 426 încheiate între U. A. T. Orașul Pucioasa și diferiți agenți
economici, ca urmare a demarării lucrărilor privind proiectul de investiții „ Reabilitare, modernizare și
extindere Piața Cartaxo oraș Pucioasa, județul Dâmbovița. ”

Doamna jr. Neagu Daniela dă explicațiile necesare. Precizează că a început renovarea pieței și
potrivit contractelor de închiriere - clauze contractuale, contractele de închiriere se realizează înainte de
termen, unilateral, cu notificarea chiriașilor cu 30 de zile înainte. Precizează că aceștia au fost notificați de
la începutul lunii.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că, deși, a inițiat acest proiect de hotărâre, nu
este întrutotul de acord cu forma lui.

Și-ar fi dorit ca aceste contracte de închiriere să fie suspendate pe durata lucrărilor de reabilitare și
apoi să continue.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că aceste contracte de închiriere sunt contracte cu
executare succesivă și nu este posibil și legal să fie suspendate.

Doamna jr. Neagu Daniela propune ca aceștia să plătească în continuare chiria.
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu s-ar putea justifica încasarea chiriei pe

un spațiu nefolosit și predat către CNI.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea rezilierii contractelor de închiriere nr. 10 553, nr. 16 692 și nr. 18 426
încheiate între U. A. T. Orașul Pucioasa și diferiți agenți economici, ca urmare a demarării lucrărilor
privind proiectul de investiții „ Reabilitare, modernizare și extindere Piața Cartaxo oraș Pucioasa, județul
Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al U.
A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2021. ”

Doamna Pîntea Daniela dă explicațiile necesare.
Precizează că se propune rectificarea bugetului local la cheltuieli cu suma de 10 mii lei la cap.

84.02 - Transporturi - pentru expertiză tehnică proiect Dezvoltarea zonei turistice Pucioasa, cap. 65.02
învățământ 50 mii lei, din care 20 mii lei la Grădinița Prichindel și 30 mii lei la Grădinița cu program
prelungit nr. 2 Pucioasa, iar rectificarea veniturilor se face cu suma de 60 mii lei, în trimestrul I, din
impozite și taxe pe proprietăți 60 mii lei (de la persoane juridice) și vărsăminte din secțiunea de
funcționare + 10 mii lei

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2021 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație publică locală dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu sunt discuții.
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Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare
și a conturilor de execuție a bugetului local și a celorlalte bugete ale U. A. T. Orașul Pucioasa, încheiate la
31 decembrie 2020. ”

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă legea prevede că „ Consiliul Local aprobă contul de
execuție ”?

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că aprobarea contului de execuție este atributul
Consiliului Local, așa prevede Codul Administrativ.

Doamna Pîntea Daniela dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare și a conturilor de execuție a bugetului local și a celorlalte
bugete ale U. A. T. Orașul Pucioasa, încheiate la 31 decembrie 2020 și este aprobat cu 13 voturi
„ PENTRU ”, 2 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura,
2 absenți: domnul consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea cheltuielilor
aferente obiectivului de investiții Eficientizare energetică prin reabilitarea și consolidarea clădirilor
rezidențiale din orașul Pucioasa, strada Avram Iancu, Bloc 1, Bloc 2, Bloc 3, oraș Pucioasa, județul
Dâmbovița aprobate prin HCL nr. 209/04.10.2017 și actualizate prin HCL nr. 33/06.03.2019, HCL nr.
50/23.04.2019 și HCL nr. 68 din 20.05.2019. ”

Doamna Nicolae Mihaela - Virginia - consilier personal primar prezintă raportul de specialitate
nr.9604/06.05.2021

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind actualizarea cheltuielilor aferente obiectivului de investiții Eficientizare energetică prin
reabilitarea și consolidarea clădirilor rezidențiale din orașul Pucioasa, strada Avram Iancu, Bloc 1, Bloc 2,
Bloc 3, oraș Pucioasa, județul Dâmbovița aprobate prin HCL nr. 209/04.10.2017 și actualizate prin HCL
nr. 33/06.03.2019, HCL nr. 50/23.04.2019 și HCL nr. 68 din 20.05.2019 și este aprobat cu 14 voturi
„ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și 2 absenți: domnul consilier
Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.
196/29.11.2018 actualizată prin HCL nr. 51/23.04.2019 și prin HCL nr. 69 din 20.05.2019 privind
aprobarea proiectului Eficientizare energetică prin reabilitarea și consolidarea clădirilor rezidențiale din
orașul Pucioasa, strada Avram Iancu, Bloc 1, Bloc 2, Bloc 3, oraș Pucioasa, județul Dâmbovița în
conformitate cu ultima formă a bugetului rezultat în urma etapei de evaluare și selecție. ”

Doamna Nicolae Mihaela - Virginia - consilier personal primar prezintă raportul de specialitate
nr.9752/07.05.2021

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Doamna consilier Mateoiu Roxana secretarul comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea HCL nr. 196/29.11.2018 actualizată prin HCL nr. 51/23.04.2019 și prin
HCL nr. 69 din 20.05.2019 privind aprobarea proiectului Eficientizare energetică prin reabilitarea și
consolidarea clădirilor rezidențiale din orașul Pucioasa, strada Avram Iancu, Bloc 1, Bloc 2, Bloc 3, oraș
Pucioasa, județul Dâmbovița în conformitate cu ultima formă a bugetului rezultat în urma etapei de
evaluare și selecție și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - doamna consilier
Fermuș Andra - Isaura și 2 absenți: domnul consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela -
Cerasela.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2021. ”

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație publică locală prezintă referatul de specialitate
nr. 10 938/202.05.2021. Precizează că rectificarea se referă la suma de 3 mii lei pentru plata stimulentului
de risc pentru un medic de la centrul de vaccinare, 1 medic detașat de la Târgoviște.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din
venituri proprii, pe anul 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
FERMUȘ ANDRA - ISAURA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


